
Sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej
i Ochrony Zdrowia w 2017 roku

W 2017 r. Komisja Oświaty odbyła osiem posiedzeń.

Na posiedzeniu w dniu 6 lutego 2017 r. Komisja zapoznała się z kalendarzem powiatowych 

imprez i konkursów o charakterze kulturalno - oświatowym, sportowym oraz zdrowotnym. 

Dyskutowano także na temat organizacji konkursu „Mrówki Pozarządówki”. Omówiono 

projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 

nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych. 

Komisja ustaliła także harmonogram pracy na 2018 r.

Posiedzenie w dniu 2 marca 2017 r. odbyło się w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Członkowie komisji zapoznali się z funkcjonowaniem placówki, realizacją zadań z zakresu 

pomocy społecznej.

Kolejne posiedzenie komisji odbyło się 30 marca 2017 r. Na posiedzeniu omówiono projekt 

uchwały w sprawie dostosowania sieci szkól ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 

ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkól ponadpodstawowych i specjalnych -  projekt po 

konsultacjach ze związkami zawodowymi.

Posiedzenie w dniu 24 maja 2017 r. odbyło się w siedzibie Powiatowego Centrum Rozwoju 

Edukacji. Dyrektor jednostki szczegółowo zapoznała radnych z bieżącą działalnością jednostki, 

zadaniami realizowanymi przez poradnię psychologiczno -  pedagogiczną i bibliotekę 

pedagogiczną.

Kolejne posiedzenie komisji -  w dniu 14 czerwca 2017 r. miało charakter wyjazdowy i odbyło 

się w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Członkowie komisji obejrzeli nowo 

wybudowaną halę sportową wraz z pomieszczeniami pomocniczymi (szatnie, sanitariaty) oraz 

pomieszczenie gdzie miało być zorganizowane Centrum Edukacji Technicznej. Komisja 

wysłuchała także informacji Dyrektora na temat bieżących spraw szkoły. Ponadto, omówiono 

i zaopiniowano projekty uchwał w sprawie regulaminów wynagradzania i nagradzania 

nauczycieli.

Z kolei 21 sierpnia 2017 r. radni udali się do Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim. Tam zapoznali się z wynikami naboru do klas pierwszych oraz stanem



przygotowania szkół ponadgimnazjalnych do nowego roku szkolnego. Dyrektor szkoły w 

związku ze zbliżającym się jubileuszem 160 -  lecia szkoły, poinformowała o pilnych 

potrzebach remontowych, w szczególności poprawie akustyki hali sportowej oraz remoncie auli 

szkolnej.

Na posiedzeniu w dniu 30 listopada 2017 r. komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

powiatu na 2018 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 -  2034. Opiniowano 

także zmienione projekty uchwał w sprawie regulaminów wynagradzania i nagradzania 

nauczycieli.

Ostatnie ubiegłoroczne posiedzenie komisji w dniu 15 grudnia 2017 r. odbyło się w Domu 

Dziecka w Pacółtowie. Wzorem lat ubiegłych, posiedzenie komisji było połączone ze 

świąteczną niespodzianką dla wychowanków placówki. W pierwszej części posiedzenia radni 

i zaproszeni goście obejrzeli przedstawienie przygotowane przez wychowanków Domu. Po 

spektaklu miało miejsce wręczenie świątecznych upominków. W drugiej, oficjalnej części 

spotkania, radni wysłuchali informacji Dyrektora na temat bieżącej działalności placówki . 

Omawiano także sprawy związane z termomodernizacją budynku Domu Dziecka oraz 

standaryzacją placówki.
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